
 Protokół nr 6/2019

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 31 stycznia 2019 r.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi
załącznik  nr  1/.   Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek obrad o następujące
punkty:

1. Podjęcie  uchwały Zarządu Powiatu  w sprawie  uzgodnienia projektu  miejscowego
planu zagospodarowania  przestrzennego   miejscowości  Nielbark,  gmina  Kurzętnik
(działka nr 21/6).

2. Podjęcie  uchwały Zarządu Powiatu  w sprawie  uzgodnienia projektu  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego  miejscowości Tereszewo, gmina Kurzętnik
(działka nr 245/1).

3. Podjęcie  uchwały Zarządu Powiatu  w sprawie  uzgodnienia projektu  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Kurzętnik, gmina Kurzętnik
(działki nr 100/23, 100/25, 100/27).

4. Podjęcie  uchwały Zarządu Powiatu  w sprawie  uzgodnienia projektu  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Kurzętnik, gmina Kurzętnik
(działki nr 196/3, 196/5).

5. Podjęcie  uchwały Zarządu Powiatu  w sprawie  uzgodnienia projektu  miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Kurzętnik, gmina Kurzętnik
(działki nr 809/47, 809/57).

6. Zapoznanie się z informacją z konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie
obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej w Powiecie Nowomiejskim.

Do  porządku  obrad  Członkowie  Zarządu  nie  zgłosili  żadnych  uwag. Za  przyjęciem
zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,
M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.      

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 5/2019.

Pan Starosta zapytał, czy ktoś wnosi uwagi do w/w protokołu.
Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołu. 

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  protokół  nr  5/2019.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  
B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie akceptacji  przystąpienia do projektu pt; „Zawodowiec-Europejczyk” oraz upoważ-
nienia Dyrektora  Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku.
/na posiedzenie weszła pani Anna Faltynowska – nauczyciel ZSZ w Kurzętniku oraz pani Jolan-
ta Domżalska – inspektor ds. funduszy zewnętrznych/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Domżalska wyjaśniła, że powyższy projekt jest realizowany w ramach programu ERA-
ZMUS +. Okres realizacji projektu będzie trwać od 01.06.2019r. do 31.05.2021r.
Pani Faltynowska dodała, że szkoła ponawia próbę złożenia wniosku, ponieważ w poprzednim
roku wniosek zakwalifikował się niestety na listę rezerwową.
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Wniosek stanowi załącznik nr 3.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

/pani A. Faltynowska opuściła posiedzenie Zarządu/

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie akceptacji  przystąpienia do projektu pt; „Przedsiębiorczość – kluczem rozwoju re-
gionu”.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Wyjaśnił, że powiat będzie wnioskował o dofinansowa-
nie  organizacji  spotkania  i  pobytu  delegacji  Powiatu  Oldenburg,  które  zaplanowane  jest  w
dniach 02.06 – 06.06.2019r. Dodał, że w ramach projektu zostaną zorganizowane m.in. spotka-
nia z lokalnymi przedsiębiorcami.
Pani Domżalska poinformowała, że w ramach projektu dokonana zostanie wymiana doświad-
czeń oraz omówiona kwestia dotycząca nowych technologii.

Wniosek stanowi załącznik nr 4.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Gro-
dziczno  w  sprawie  przebudowy  drogi  powiatowej  1335N  Nowe  Miasto  Lubawskie  –
Mroczno – Słup.
/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/

Pani Robaczewska poinformowała, że droga Mroczno – Słup była remontowana w dwóch eta-
pach, I etap remontu to odcinek od Nowego Miasta Lubawskiego do Gwiździn, natomiast II
etap to odcinek od Gwiździn do Mroczna, co daje łącznie wyremontowany odcinek o długości
ok.11 km. Wyjaśniła, że odcinek który pozostał do odnowienia wynosi 5 km 600 m, jest to od-
cinek od Mroczna przez Boleszyn do granicy powiatu. Dodała, że jest to droga, która jest obcią-
żona największym natężeniem ruchu (ok. 2000 pojazdów na dobę). Nadmieniła, że powyższa
droga wymaga poszerzenia do 6m. Poinformowała, że największym problemem są drzewa usy-
tuowane w skrajni drogi, jest ich ok. 200. Ponadto we wsi Boleszyn niezbędne jest wykonanie
odwodnienia  skrzyżowania  oraz  przebudowa tego skrzyżowania.  Koszt  realizacji  inwestycji
wynosiłby ok. 5 mln zł. Pani Robaczewska dodała, że zgodnie z planem rozwoju dróg powiato-
wych, w roku 2019 powyższa droga była przewidziana do przebudowy na odcinku od Nowego
Miasta Lubawskiego do Mroczna i ten odcinek jest wykonany. Poinformowała, że w tym roku
zostanie dokonany przegląd dróg powiatowych. Stwierdziła, że kontynuacja przebudowy w/w
drogi powinna być przewidziana do realizacji w okresie 5 lat, ponieważ na tej drodze odnoto-
wuje się dużą wypadkowość. Nadmieniła, że Wójt Gminy Grodziczno deklaruje wsparcie fi-
nansowe realizacji w/w inwestycji.
Pan Starosta poruszył kwestię dotyczącą programu, w ramach którego można remontować dro-
gi tzw. nakładkami. 
Pani Robaczewska wyjaśniła, że takimi nakładkami będzie można remontować tylko krótkie
odcinki, natomiast wnioskowany odcinek ma długość powyżej 5km i należy raczej do dłuż-
szych odcinków. 
Pani Robaczewska omówiła kwestię dotyczącą programu realizowanego w ramach Funduszu
Dróg Samorządowych. Dodała, że na chwilę obecną nie ma podziału środków na województwo
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warmińsko- mazurskie. Wyjaśniła, że ten program będzie rządził się innymi prawami niż tzw.
„schetynówka”. Dodała,  że istotną kwestią w tym programie jest wysokość dofinansowania,
która ma wynosić do 80% wartości inwestycji.
Pan Starosta stwierdził, że w odpowiedzi na wniosek Wójta Gminy Grodziczno na chwilę obec-
ną nie możemy zobowiązać się do realizacji w/w inwestycji.

Wniosek Wójta Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 5.

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście
Lubawskim z/s w Kurzętniku.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Robaczewska poinformowała, że w poprzednim regulaminie był zbyt ogólny zapis doty-
czący prowadzenia spraw z zakresu obronności. W związku z powyższym w regulaminie doko-
nano zmiany w tym zakresie.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie zatwierdzenia planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście
Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2019.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Pan Buliński zapytał czy przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj. (Ciche) - Nielbark -
gr. woj. (Brzozie) na odcinku granica województwa - Tereszewo - Nielbark - etap I gr. woj. –
Tereszewo będzie realizowana w ramach programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktu-
ry drogowej.
Pani Robaczewska odpowiedziała, że oficjalnej informacji na ten temat nie ma. Dodała, że był
złożony wniosek na dofinansowanie realizacji inwestycji, natomiast ostatecznej listy rankingo-
wej jeszcze nie ma. Nadmieniła, że wpłynęła tylko informacja  z Urzędu Wojewódzkiego, iż
wszystkie wnioski które zostały złożone będą realizowane w ramach Funduszu Dróg Samorzą-
dowych.
Pan Starosta dodał, że jeżeli chodzi o w/w inwestycję to na chwilę obecną nie możemy ogłosić
przetargu.
Pani Robaczewska wyjaśniła, że na spotkaniu zorganizowanym w Urzędzie Wojewódzkim su-
gerowano, żeby wtrzymać się z ogłaszaniem przetargów do momentu  ogłoszenia ostatecznej li-
sty rankingowej, ponieważ nie ma jeszcze przydzielonych środków na remont dróg na woje-
wództwo warmińsko-mazurskie. Dodała, że w specyfikacji nie ma wpisanych terminów doty-
czących złożenia i otwarcia ofert. Wyjaśniła, że zatwierdzenie specyfikacji będzie polegało na
określeniu warunków przetargu, natomiast nie będzie określało terminów. Poinformowała, że
terminy będzie można określić po ogłoszeniu listy rankingowej. Z nieoficjalnej informacji wy-
nikało, iż ogłoszenie listy powinno nastąpić do końca stycznia, natomiast do chwili obecnej nie
została ona jeszcze ogłoszona. 
Pani Robaczewska zgłosiła poprawkę w załączniku do projektu uchwały w punkcie 1 w okre-
śleniu kwoty na rok 2019 tj. 4 363 313 zł /było 4 363 333 zł/, poprawiono również koszt sza-
cunkowy zadania tzn.  powinno być  4 398 910 zł  /było 4 398 930 zł/.  Ponadto szczegółowo
omówiła pozostałe inwestycje drogowe, które zaplanowano do realizacji w 2019r.
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Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J.Cza-
pliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

Siódmym  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na wykonanie robót
budowlanych na zadaniu „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj. (Ciche) – Nie-
lbark – gr. woj. (Brzozie) na odcinku granica województwa – Tereszewo – Nielbark – etap
I gr. woj. – Tereszewo”.

Pani Robaczewska wyjaśniła, że tak jak wspominała wcześniej nie można ogłosić przetargu do
momentu ogłoszenia listy rankingowej. Dodała, że przyjęcie specyfikacji nie wiąże się z ogło-
szeniem przetargu w dniu dzisiejszym. Stwierdziła, że powyższa inwestycja musiałaby się za-
kończyć maksymalnie do 30 września 2019r. Natomiast gdyby ogłoszenie przetargu przecią-
gnęło się na maj lub czerwiec to nie będzie możliwości wykonania inwestycji. Nadmieniła, że
optymalnym terminem na otwarcie ofert jest miesiąc luty lub początek marca.
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Specyfikacja stanowi załącznik nr 6.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w spra-
wie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na wykonanie ro-
bót budowlanych na zadaniu „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj. (Ciche) -
Nielbark – gr. woj. (Brzozie) na odcinku granica województwa – Tereszewo – Nielbark –
etap I gr. woj. – Tereszewo”.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Robaczewska zgłosiła poprawkę w numerze drogi, zarówno w tytule jak i w § 1 projektu
uchwały, tj. powinno być „1248N” /było „1244N”/.
Zarząd powołał komisję, w skład której weszli:

1. Przewodniczący – Jerzy Czapliński  
2. Sekretarz – Wioleta Puwalska
3. Członek komisji – Alina Banaszewska
4. Członek Komisji – Jolanta Jamroży
5. Członek Komisji – Marcin Kraszkiewicz

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J.Cza-
pliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.

Dziewiątym  punktem porządku posiedzenia było  podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu zmiany Uchwały Nr LI/373/2018 Rady Po-
wiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 7 listopada 2018r. w sprawie ustalenia na
2019 rok wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie. 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że w listopadzie 2018r. została podjęta uchwała Rady Powiatu w
sprawie ustalenia na 2019 rok wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowy-
wanie. Dodała, że w międzyczasie Prokurator Rejonowy zaskarżył do Sądu Administracyjnego
uchwałę w sprawie stawek za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie obowiązującą
w roku 2018. Poinformowała, że Sąd Administracyjny podtrzymał jeden z zarzutów Prokurato-
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ra, a mianowicie dotyczyło to stawek za przechowywanie pojazdów na parkingu prowadzonym
przez Zarząd Dróg Powiatowych. Wyjaśniła, że stawka która jest wymagana od właściciela po-
jazdu musi być konkretnie  skalkulowana tzn.  musi wynikać albo z faktycznie poniesionych
kosztów, które ponosi prowadzący parking albo musi być porównywalna ze stawkami obowią-
zującymi na terenie powiatu w innych miejscach parkingowych. Dodała, że uchylone zostały
stawki z uchwały obowiązującej na rok 2018. Nadmieniła, że uchwała która reguluje stawki na
rok 2019 nie była przedmiotem analizy prokuratorskiej ani analizy Sądu Administracyjnego. W
związku z tym, iż sąd zalecił aby wszystkie stawki były kalkulowane i ściśle określone to doko-
nano takiej kalkulacji przy projekcie uchwały na rok 2019. Poinformowała, że dokonano anali-
zy stawek jakie obowiązują na terenie Nowego Miasta Lubawskiego, z której wynika iż za par-
kowanie pojazdu na terenie miasta na parkingu płatnym w strefie „B” /czyli poza strefą rynku
miasta/ za dobę parkingową trzeba zapłacić 36 zł /pojazd do 3,5 t/. Dodała, że dokonano analizy
stawek w powiatach ościennych, z której wynika iż funkcjonują u nich takie stawki jak obowią-
zywały w poprzednim roku tj. dobowa stawka za pojazd do 3,5 t w powiecie grudziądzkim wy-
nosi 41 zł, natomiast w powiecie brodnickim 37 zł.

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Uchwały Nr LI/373/2018 Rady Powiatu w
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 7 listopada 2018r. w sprawie ustalenia na 2019 rok wyso-
kości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie stanowi załącznik nr 7.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Dziesiątym  punktem porządku posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu Powiatu  w
sprawie wyrażenia zgody na zbycie majątku trwałego Zarządu Dróg Powiatowych w No-
wym Mieście Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Skarbnik zapytała kto określił wartość rynkową pojazdów.
Pani Robaczewska odpowiedziała, że wartość rynkowa pojazdów została określona przez rze-
czoznawcę.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/

Jedenastym  punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie przyjęcia  sprawozdania z wysokości  średnich wynagrodzeń nauczycieli  na po-
szczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  i  placówkach  prowadzonych
przez Powiat Nowomiejski. 
/na posiedzenie weszła pani Kornelia Jaroszewska – Sobczak - inspektor w Wydziale Oświaty, 
Kultury i Promocji/

/pan Starosta opuścił posiedzenie, prowadzenie obrad przejął pan Wicestarosta/

Pani  Jaroszewska – Sobczak omówiła sprawozdanie  z wysokości średnich wynagrodzeń na-
uczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  J.  Czapliński,  B.  Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.
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Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z dzia-
łalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Nowym Mieście Lubawskim.

Pani Jaroszewska – Sobczak omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 8.

/pani K. Jaroszewska – Sobczak opuściła posiedzenie Zarządu/

Trzynastym  punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie  wyrażenia  zgody  na  przesunięcie  terminów  płatności  czynszu  dzierżawnego
Ostródzkiemu Stowarzyszeniu Mniejszości Niemieckiej „Jodły”.
/na posiedzenie wszedł  pan Wojciech Umiński  – inspektor w Wydziale  Inwestycji,  Mienia i
Spraw Gospodarczych

Pan Wicestarosta odczytał projekt uchwały.

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu/

Wniosek  Ostródzkiego  Stowarzyszenia  Mniejszości  Niemieckiej  „Jodły”  stanowi  załącznik
nr 9.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie przyjęcia sprawozdania Polskiego Czerwonego Krzyża, Oddział Rejonowy w No-
wym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego.
/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 10.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.
/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/

Piętnastym  punktem porządku posiedzenia  było podjęcie  uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie uzgodnienia projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gmi-
ny Nowe Miasto Lubawskie obręb geodezyjny Pacółtowo ( działka nr 45/8 ).
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa mieszkaniowa
jednorodzinna. Dodał, że nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 11.
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 12.
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 13.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.
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Szesnastym  punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie uzgodnienia projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gmi-
ny Nowe Miasto Lubawskie obręb geodezyjny Pacółtowo ( część działki nr 91 ).

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa mieszkaniowa
jednorodzinna,  droga wewnętrzna.  Dodał,  że nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej
sprawie. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 14.
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 15.
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 16.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie uzgodnienia projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gmi-
ny Nowe Miasto Lubawskie obręb geodezyjny Pacółtowo ( działki o nr 332/1, 332/2, 332/3,
332/4).

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa mieszkaniowa
jednorodzinna. Dodał, że nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 17.
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 18.
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 19.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie uzgodnienia projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gmi-
ny Nowe Miasto Lubawskie obręb geodezyjny Pacółtowo ( część działki nr 92/19 ).

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa mieszkaniowa
jednorodzinna,  droga wewnętrzna.  Dodał,  że nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej
sprawie. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 20.
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 21.
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 22.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu
w sprawie uzgodnienia projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
gminy Nowe Miasto Lubawskie obręb geodezyjny Pacółtowo ( część działki nr 88 ).

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
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Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa mieszkaniowa
jednorodzinna. Dodał, że nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 23.
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 24.
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 25.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie uzgodnienia projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gmi-
ny Nowe Miasto Lubawskie obręb geodezyjny Nawra ( działka nr 52/1 ).

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa usługowa, zabu-
dowa produkcyjna, składy, magazyny. Dodał, że nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej
sprawie. 

Wniosek Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 26.
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 27.
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 28.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie  uzgodnienia  projektu   miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
miejscowości Nielbark, gmina Kurzętnik (działka nr 21/6).

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa produkcyjna,
składy, magazyny z dopuszczeniem zabudowy usługowej. Dodał, że nie wnosi uwag do uchwa-
ły w przedmiotowej sprawie. 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 29.
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 30.
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 31.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Drugim punktem z  rozszerzenia  porządku było podjęcie  uchwały  Zarządu Powiatu  w
sprawie  uzgodnienia  projektu   miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
miejscowości Tereszewo, gmina Kurzętnik (działka nr 245/1).

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
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Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa mieszkaniowa
jednorodzinna, teren zieleni urządzonej i tereny dróg wewnętrznych. Dodał, że nie wnosi uwag
do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 32.
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 33.
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 34.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Trzecim punktem z rozszerzenia  porządku było podjęcie  uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie  uzgodnienia projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w
miejscowości Kurzętnik, gmina Kurzętnik (działki nr 100/23, 100/25, 100/27).

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa usługowa z do-
puszczeniem  obiektów  produkcyjnych,  składów  i  magazynów,  zabudowa  usługowa,  zieleń
urządzona i tereny dróg wewnętrznych. Dodał, że nie wnosi uwag do uchwały w przedmioto-
wej sprawie. 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 35.
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 36.
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 37.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Czwartym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie  uzgodnienia projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w
miejscowości Kurzętnik, gmina Kurzętnik (działki nr 196/3, 196/5).

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa usługowa. Do-
dał, że nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 38.
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 39.
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 40.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Piątym punktem z  rozszerzenia  porządku było podjęcie  uchwały  Zarządu Powiatu  w
sprawie  uzgodnienia projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w
miejscowości Kurzętnik, gmina Kurzętnik (działki nr 809/47, 809/57).

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
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Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa mieszkaniowa
wielorodzinna z dopuszczeniem usług. Dodał, że nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej
sprawie. 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 41.
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 42.
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 43.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/

Szóstym punktem z rozszerzenia porządku było zapoznanie się z informacją z konsultacji
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej w
Powiecie Nowomiejskim.

Pani  Sekretarz  poinformowała,  że  konsultacje  w/w projektu  uchwały  odbyły  się  w  dniach
od 16 do 28 stycznia. Dodała, że w dniu 28 stycznia odbyło się spotkanie z przedstawicielami
Rady Organizacji Pozarządowej, którzy nie wnieśli uwag i pozytywnie zaopiniowali w/w pro-
jekt uchwały.

Informacja stanowi załącznik nr 44.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  
T. Łątkowska, M. Buliński.

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją
o przyjęciu osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie.

Informacja z DPS stanowi załącznik nr 45.

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Pani  Skarbnik  przedstawiła  informację  przedłożoną  przez  Szpital  Powiatowy  na  koniec
listopada  2018r.  Dodała,  że  szpital  ma  ponad  400  tys.  zł  zobowiązań  wymagalnych.
Poinformowała, że w roku 2017 szpital odnotował straty w wysokości 535 502,88 zł, natomiast
na  dzień  30.11.2018r.  odnotowano  straty  w  wysokości  1 805 816,62  zł.  Nadmieniła,  że
zobowiązania  krótkoterminowe  wynoszą  2 929 555  zł,  w  tym  zobowiązania  wobec
kontrahentów  wynoszą  1 952 195,87  zł.  Ponadto  poinformowała,  że  należności
krótkoterminowe szpitala wynoszą 1 369 899, 20 zł. Dodała, że szpital na dzień 30.11.2018r. na
rachunku bankowym posiadał środki w wysokości 161 966,79 zł. Wyjaśniła, że bilans szpitala
jest  niekorzystny,  ponieważ  przekazanie  aportem budynku do spółki  nastąpiło  w miesiącu
grudniu  2018r.  Stwierdziła,  że  powyższe  dane  dotyczące  szpitala  są  bardzo  niepokojące.
Dodała, że na koniec grudnia 2018r. kapitał szpitala będzie wynosił   9 244 000 zł. Ponadto
poinformowała, że szpital został wsparty przez powiat kwotą 8 689 000 zł, w tym 7 744 000 zł
to majątek przeniesiony do spółki.

Bilans  Szpitala  Powiatowego w Nowym Mieście  Lubawskim oraz  rachunek zysków i  strat
sporządzony na dzień 30.11.2018r. stanowi załącznik nr 46.

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady.
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                                                                                                   Przewodniczący Zarządu
                                                                                                          Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła                                                                        
Ewelina Kubacka                               
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